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ACTA DE LA REUNIÓ ORDINÀRIA DEL CONSELL ESCOLAR 

DEL DISTRICTE DE NOU BARRIS 
 
 
Data: 23 de novembre de 2015 
Lloc: Sala d’Actes de la Seu del Districte Municipal de Nou Barris 
Hora: 17:30 h. 
 

- Presideix:  

- Sra Janet Sanz, Regidora Districte de Nou Barris 

 
Assistents: 
 
Pel sector de la Direcció de centres escolars públics 

- Elena Ràfols Canela. Direcció C. públics. EBM Aqüeducte 

- Ricard Roura Rodon. Direcció C. públics. Escola d’art Superior Deià 

- Anna Maria Blasco Blasco. Direcció C. públics Escola Víctor Català 

- Jordi Moncosí. Direcció C. públics Institut Barcelona-Congrés. 

 

Pel sector de la Direcció de centres escolars concertats 

- Joan Vives Miracle. Direcció CC Bemen 3 
 
Pel sector del Professorat de centres escolars públics 

- Empar Navarro Gil. Professorat pública Institut Escola Turó de les Roquetes 

 

Pel sector del Professorat de centres escolars concertats 
 
Pel sector dels pares i mares centres públics 

- Débora Vega Moreno. Repr. AMPA, escola Víctor Català 
 

Pel sector dels pares i mares centres concertats 

 

Pel sector PAS públics 
 

Pel sector alumnat de centre públic 

 

Pel sector dels sindicats 

- Glòria Seguí Ferrer. Sindicats. CCOO 

- Montserrat Terrones Freijo. Sindicats. CCOO  

- Daniel Checa López. Sindicats USOC 

- Jordi Puyoles Garcia. Sindicats UGT 

- Pep Vinyals. Sindicats USTEC 

 

Pel sector dels consellers 

- Àngels Rabadà, consellera d’educació (Barcelona en comú) 
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- Carlos Izquierdo, conseller tècnic (Barcelona en comú) 
- Juan Medina Rodríguez, conseller (Barcelona en comú) 
- Mario García Gómez, conseller (grup PSC) 
- Francisco García Ortíz, conseller (grup PPC) 

- Adrià Ventura Ramos, conseller (grup CIU) 

- Nati Sanjurjo, conseller (grup C's) 

 

Pel sector entitats 

- Carles Benito Lupiañez, coordinadora d’Associacions pares/mares de Nou Barris 

- David Ainsa, Secció Esportiva Santa Eulàlia (SESE) 

 

Pel sector de l’Ajuntament 
- Lucas Martínez Chito, que a més actua com a secretari del consell. Direcció de Serveis 

a les Persones. Districte Nou Barris 

 

Pel sector de l’administració educativa 

- Cesca Garcia Latorre, SE (CRP) Nou Barris 

- Neus Ollé, inspectora. Consorci d’educació 

 
Excusen la seva assistència 

- Maria Iborra, Secretària Consell Escolar Municipal de Nou Barris 
 
Convidats: 

- Xus Sanz. Consorci d’educació 
 
ORDRE DEL DIA 

1. Presentació del nou equip de govern del districte. 

2. Lectura i aprovació, si s'escau, de les actes de la darrera sessió. Àngels Rabadà, 

Vicepresidenta del CEMD. 

3. Valoració del funcionament del consell i presentació del procés d'elaboració del 

Pla d'Actuació del Districte, Àngels Rabadà 

4. Projecte comunitari a l'escola Mercè Rodoreda. Àngels Cadena, directora i 

representant de l'esplai Druida. 

5. Inici de curs. Neus Ollé, Inspecció d'Educació, Berta Argany, Consorci 

d'Educació. 

6. Informació del programa d'ajuts a menjador i sobre la dotació complementària de 

llibres de text, Berta Argany, Consorci d'Educació. 

7. Torn obert de paraules 

 
Desenvolupament de la sessió 
 
PRIMER PUNT .- 
La consellera d'educació del districte presenta les noves persones que conformen el govern: 
Janet Sanz, regidora, Carlos Izquierdo, conseller tècnic i Àngels Rabadà, consellera 
d'educació. Exposa la voluntat política de reforçar l'educació com a prioritat. 
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SEGON PUNT.- 
La consellera planteja que si ningú té cap esmena de les dues actes anteriors (sessió 
extraordinària i sessió ordinària del 26 de març) quedarien aprovades. 
 
TERCER PUNT.- 
La consellera planteja de forma oberta que es faci una valoració del funcionament del Consell 
d'Educació per tal de plantejar millores. 
 
Cesca Garcia, CRP, valora que fins ara la dinàmica de les sessions ha estat de posar l'accent 
en la vessant informativa, s'han presentat diversos informes quantitatius (que sovint no hem 
pogut comentar, al no disposar de les dades amb anterioritat) i caldria donar pas a un contingut 
amb més debat dels temes referents a l'educació.  
 
Elena Ràfols, EBM Aqüeducte, afirma la necessitat de que existeixi un espai de reflexió. Anna 
M Blasco, escola Victor Català, explica que des de la Xarxa 0-18 ja han explicat als 
representants polítics la necessitat de reforçar els espais de participació. Carles Benito, 
coordinadora d’Associacions pares/mares de Nou Barris, coincideix en les valoracions fetes. 
 
Respecte al procés d'elaboració del PAD, la consellera situa el procediment de treball que es 
va iniciar al setembre de 2015 amb la voluntat d'acabar al maig de 2016. 
 
Cesca Garcia, CRP, pregunta per la proposta política de l'actual govern municipal i recorda que 
des de la Xarxa 0-18 ja s'han presentat propostes. 
 
La regidora, Sra. Janet Sanz, respon que la voluntat política és construir de forma compartida 
el PAD d'Educació i que voldria crear un espai de treball que culmini amb una proposta per a 
debatre en un consell escolar extraordinari. En Joan Vives, Bemen 3, diu que des de la 
"concertada" també voldria participar-hi. Es proposa fer una comissió de treball integrat per la 
Xarxa 0-18, les AMPA's, representants de la concertada i d'altres sectors 0-3 per treballar en 
aquest document. Des del districte s'enviarà la proposta. 
 
QUART PUNT.- 
S'informa que la presentació del projecte compartit entre l'Escola Mercè Rodoreda i Esplai 
Druida es farà en un altre moment, degut a problemes d'agenda. 
 
CINQUÉ PUNT.- 
Neus Ollé, inspectora, presenta l'informe d'inici de curs per situar l'estat de matriculació al 
districte. Recorda les funcions dels inspectors, i d'altres projectes com és la diversificació 
curricular i el programa d'FP dual. 
 
Jordi Moncosí pregunta si les dades de matriculació pot estar disgregada per barris. Xus Sanz, 
Consorci, li explica que no es disposa actualment. Elena Ràfols pregunta perquè no surten les 
dades de matriculació de 0-3 anys. S'aclareix que es tracta de l'informe que presenta el 
Consorci d'Educació, i les dades de 0-3 anys són de l'IMEB. 
 
La regidora, Sra. Janet Sanz, planteja la necessitat de fer un document que reculli tot el que 
estem fent amb temes d'educació, i no només el tema de la matriculació. Afirma que a més ens 
pot servir per a debatre els temes d'educació i on poden sorgir quines són les necessitats, les 
demandes i els aspectes a reforçar. Per exemple, situa temes com el mapa escolar, els 
recursos humans. 
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Jordi Moncosí, Institut Barna-Congrés, valora la necessitat de parlar de discriminació positiva i 
que la crisi socioeconòmica s'aguditza a Nou Barris, i caldria més recursos. Elena Ràfols, EBM 
Aqüeducte, parla de la necessitat de reforçar l'equitat. Anna M Blasco, Xarxa 0-18, diu que tots 
els serveis de salut mental estan col·lapsats i que la dinàmica escolar necessitaria de més 
reforç. Empar Navarro, Institut Escola Turó de les Roquetes, diu que més enllà de poder 
disposar dels recursos, és també important evidenciar les necessitats i els problemes de la 
manca de recursos. 
 
Carles Benito creu que cal treure pressió a les aules. La regidora reafirma la necessitat de fer 
un diagnòstic que permetrà situar aquestes demandes de necessitats, convidant també a 
l'IMEB. 
 
En aquest sentit es reforça la proposta de la creació d'una comissió, expressada en el punt 
anterior. 
 
SISÉ PUNT.- 
Xus Sanz, Consorci, presenta l'informe d'ajuts a menjador i la dotació complementària de llibres 
de text. S'informa que s'enviarà per correu electrònic el document. Carles Benito pregunta per 
conèixer que passa en els casos de nens que s'incorporen més tard i que són d'altres 
municipis. S'explica que dintre del marc de la convocatòria no es pot donar resposta, però que 
si la directora ho creu oportú, seria bo tractar-ho en les comissions socials. 
 
SETÉ PUNT.- 
Al torn obert de paraules es planteja que la proposta per a que el CEMD s'adhereixi al 
document de la xarxa quedaria inscrit dintre de la comissió de treball del PAD, i també 
s'integraria el document de l'Assemblea de Zona dels docents i de la Coordinadora d'AMPAS. 
 
La consellera, Àngels Rabadà, explica els actes entorn al Dia Internacional Contra la Violència 
Domèstica. 
 
I no havent-hi més temes a tractar, finalitza la sessió a les 19’45 h. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 Lucas M Martínez Chito 
 Cap de Serveis a les Persones i al Territori 
 

 


